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註remark：
1、 本證明係依生物醫學研究所學生手冊中有關學位考試論文發表規定而設定。
The statement has been enacted based on the regulation for publishing qualifying article, which declared in student guideline of Graduate Institute of Biomedical Science 
[bookmark: _GoBack]    二、若合著人證明故意登載不實，經本所審議確定者，應不通過其資格審定，並不受理其博士班資格審定之申請；合著人證明偽造、變造，經本所審議確定者，除不通過其資格審定，不受理其博士畢業資格審定之申請。
If the co-authorship statement is false or giving forgery statement, the PhD qualifying application will not be granted eventually.    
三、合著人（共同第一作者）須親自簽名蓋章。若合著人為外籍人士，本表得以外文撰寫。（務須使合著之外籍人士理解其內涵意義）。
Co-author (Co-First) must sign this form in person. If the co-author is foreigner, the form is able to write in English. (Please make sure the foreigner completely understood about the purpose of this form) 
　　四、合著之著作，僅可一人用作代表申請發表之論文，他人須放棄以該著作作為申請發表並以之做為畢業要求論文之著作送審之權利。
Collaborative article is able to apply for graduation requirement for ONE person only. Otherwise, other authors must renounce the right for submitting this article as graduation requirement.
五、如各欄不敷填寫者，可另以附件呈現.
When each column is not enough, please attach the documents to form.  
